
 

    
      

 

 

 
 
 
 
AAN DE CNV-LEDEN BIJ SOLIDUS SOLUTIONS BOARD 
 
Afgelopen maandag heeft de directie (via een telefoontje) aangegeven dat er een 
reorganisatie wordt afgekondigd richting het personeel van Hoogkerk. De locatie Hoogkerk 
wordt gesloten en er komt een sanering op de overhead. 
Er is anders dat we gewend zijn, geen overleg met de bonden geweest over deze 
reorganisatie. Wij houden donderdag een bijeenkomst met de kaderleden hoe we hiermee 

omgaan. 
 

Na de aankondiging van de directie is er een uitnodiging voor overleg over de gevolgen van 
de reorganisatie aan bonden gestuurd. 

Laat helder zijn dat we niet alleen willen praten over hoe we de gevolgen voor het 
personeel gaan opvangen! Het gaat ook over de werkzekerheid voor de mensen die nu niet 

onder de reorganisatie vallen. 
 
Dit is ook niet alleen het probleem van Hoogkerk en van de kantoren. In tegendeel, we 
hebben sinds de verkoop van Aurelius aan Centerbridge kunnen vaststellen dat er veel 
directieplannen zijn, maar de uitvoering hiervan niet wordt gedaan. 
 
Zo is er bij de verkoop een volgens de directie voor de toekomst van Solidus Sulutions 
Board noodzakelijke investeringsplan ingebracht.  Kort gezegd: bedrijven kopen om markt 
te kopen en investeringen voor kostenreductie, efficiëntie en kwaliteitsverbeteringen, 
allemaal bedoeld om meer mogelijkheden te hebben voor extra volume. 
Er is zelfs een paar maanden terug nog een hoop geld voor geleend maar niet aan 
uitgegeven. 
 
Dit noodzakelijke investeringsplan is niet uitgevoerd. Wat wel is gedaan is de verkoper die 
contacten heeft met klanten voor de derden markten wegsturen (in de opwelling van 

corona). Die volume mis je dus.  
 

Personeel betaald te rekening 
Uiteindelijk wordt de organisatie gereorganiseerd en dat moet dan de vooruitgang inluiden. 
 
Wij hebben in onze cao staan dat bonden een extern bureau kunnen inschakelen voor 
onderzoek. Als het moment hiervoor er al is dan is dat nu! Waarom kan men het volume 
van Hoogkerk wel behouden? Tot op heden was het sluiten en verplaatsen van volume niet 
erg succesvol. Dat je dan geld kan maken om het terrein te verkopen is een gegeven 
 
Kijkend naar de plannen voor de kantoren en de verhouding die er nog is met de drie 
productielocaties baart ons ook zorgen. 
 
Zoals aangeven moeten we eerst met de kadergroep alles doornemen en zullen we van 
daaruit reageren op het directieverzoek om te komen overleggen.  
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Voor de cao-onderhandelingen hebben we ook nog geen datum staan. Op eerdere 

verzoeken kwam eerst geen datum en vorige week kwamen er ineens een paar voorstellen 
voor overleg. Allemaal op zo’n korte termijn dat de kans van slagen om de groep bij elkaar 

te krijgen is lastig. 
 

Bij voorbaat ons excuus aan jullie over de toonzetting van dit pamflet. We zijn ontevreden 
over de wijze waarop vakbonden zijn betrokken. Maar vooral is het de pijn die we voelen 

dat de productielocatie Hoogkerk de prijs betaald. 
  

Iedereen sterkte gewenst en we zullen met het kader snel van ons laten horen.  
 

Met vriendelijke groet, 
 
 
Albert Kuiper      Niel Rook 
Bestuurder FNV Procesindustrie   Bestuurder CNV Vakmensen 

E:albert.kuiper@fnv.nl                                                   E: n.rook@cnvvakmensen.nl 
 

 
 

 
 


